

Hoogte bijstandsuitkering vanaf 1 juli 2026



	netto per maand, excl. vt	5% vakantie- toeslag
Jonger dan 21 jaar, geen kind(eren)		
alleenstaand, 18, 19 of 20 jaar	€ 332,90	€ 17,50
(echt)paar, beiden 18, 19 of 20 jaar	€ 665,80	€ 35,04
één partner is 21 jaar of ouder, geen andere meerderjarige perso(o)n(en) met het hoofdverblijf in dezelfde woning	€ 1.296,10	€ 68,22
Jonger dan 21 jaar, met kind(eren)		
alleenstaand, 18, 19 of 20 jaar	€ 332,90	€ 17,50
(echt)paar, beiden 18, 19 of 20 jaar	€ 1.051,08	€ 55,32
één partner is 21 jaar of ouder, geen andere meerderjarige perso(o)n(en) met het hoofdverblijf in dezelfde woning	€ 1.681,39	€ 88,49
21 jaar of ouder en jonger dan de AOW-leeftijd		
alleenstaand, met of zonder kind(eren), geen andere meerderjarige perso(o)n(en) met het hoofdverblijf in dezelfde woning	€ 1.348,49	€ 70,97
(echt)paar, beiden jonger dan de AOW-leeftijd, geen andere meerderjarige perso(o)n(en) met het hoofdverblijf in dezelfde woning	€ 1.926,40	€ 101,39
AOW-leeftijd		
een alleenstaande, met of zonder kind(eren), geen andere meerderjarige perso(o)n(en) met het hoofdverblijf in dezelfde woning	€ 1.507,97	€ 79,37
(echt)paar, één of beide partners hebben de AOW- leeftijd, geen andere meerderjarige perso(o)n(en) met het hoofdverblijf in dezelfde woning	€ 2.067,30	€ 108,80
Verblijf in een inrichting		
alleenstaand, met of zonder kinderen	€ 471,62	€ 24,82
(echt)paar	€ 764,85	€ 40,26

Kostendelersnorm vanaf 1 juli 2026



Huishoudtype	Hoogte in %	netto per maand, excl vt	5% vakantie- toeslag
Tweepersoonshuishouden	50,00%	€ 963,20	€ 50,70
Driepersoonshuishouden	43,33%	€ 834,77	€ 43,94
Vierpersoonshuishouden	40,00%	€ 770,56	€ 40,56
Vijfpersoonshuishouden	38,00%	€ 732,03	€ 38,53
Zespersoonshuishouden	36,67%	€ 706,22	€ 37,17

Kostendelersgrondslag IOAW en IOAZ

Bij kostendeling in de IOAW en IOAZ is geen sprake van een verlaging van de uitkering naarmate er met meer meerderjarige personen het hoofdverblijf in dezelfde woning wordt gedeeld. Er is sprake van een vast bedrag ongeacht het aantal kostdelers, van 50% van de gehuwdenorm.

Netto grondslag per maand	50,00%	€ 1.013,90	
---------------------------	--------	------------	--